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Microplastics in waterlopen  -  Aanpak

Een recente studie in opdracht van de Vlaamse Milieumaatschappij (VMM), uitgevoerd 
door de Universiteit Gent en de Vlaamse Instelling voor Technologisch Onderzoek (VITO), 
monitorde de aanwezigheid van microplastics in de Vlaamse waterlopen. Dit leverde 
interessante en gunstige cijfers op, vooral omdat eruit blijkt dat onze 
rioolwaterzuiveringsinstallaties (RWZI’s) zowat 95,7% ervan konden opvangen. Via 
bandenslijtage zou echter 650 ton rubber per jaar in onze leefomgeving terechtkomen: 
ongeveer 400 ton in de rioleringen (en dus hopelijk ook in de RWZI’s) en 250 in het 
oppervlaktewater en dus in onze Vlaamse kanalen en rivieren.

1. Heeft de minister zicht op de recentste resultaten van dit onderzoek?

2. Wat is technisch mogelijk om de hoeveelheid rubberpartikels in onze Vlaamse 
waterlopen te monitoren en deze vervuiling eventueel te saneren?

3. Hoe zal de minister bij toekomstige infrastructuurwerken proberen te vermijden dat 
regenwater met rubberpartikels in de Vlaamse oppervlaktewateren terechtkomt, en 
dus afgeleid wordt naar rioleringsstelsels die aansluiten op RWZI's?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (1354) en Lydia Peeters (1619).



LYDIA PEETERS 
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

ANTWOORD
op vraag nr. 1619 van 10 september 2021
van MAARTEN DE VEUSTER

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister van Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


